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PROTOKÓŁ nr XII/25 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 28 marca 2025 r. 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram XII, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewską, sekretarz gminy – Joannę Kosińską, sołtysów, pracowników urzędu gminy 

Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

nieobecna radna Małgorzata Kwiatkowska. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z XI Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  

1)  uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



2 

 

Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-2029. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2025-2029. 

Uchwała Nr XII/62/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok. 

Uchwała Nr XII/63/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Topólka w 2025 roku”. 

 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Topólka w 2025 roku”. 

Uchwała Nr XII/64/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radna Weronika Wysocka opuściła obrady. 

 

4) uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Stanisław Borkowski przedstawił projekt uchwały. 

Z pytaniem zwrócił się radny Roman Antczak. Prosił o wyjaśnienie czego wniesiona petycja 

dotyczyła. W odpowiedzi Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że petycja została wniesiona 

przez Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli i dotyczyła zmiany ustroju. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia. 

Uchwała Nr XII/65/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

5) zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Topólka na rok 2025. 

 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia 

petycji bez rozpatrzenia. 

Uchwała Nr XII/66/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Stanisław Borkowski przedstawił projekt uchwały. 

Radny Piotr Kruszyna wnioskował o dokonanie zmian w planie kontroli gdyż w jego ocenie 

jest to plan pracy Komisji Rewizyjnej a nie plan kontroli. Wnosił o odrzucenie planu pracy 

w całości lub zarządzić przerwę podczas której Komisja opracuje plan kontroli. 

Radna Anna Migdalska odniosła się do wypowiedzi radnego Piotra Kruszyny wskazując, że 

plan kontroli został stworzony według zasad przedstawionych podczas szkolenia, z którego 

Komisja Rewizyjna miała możliwość skorzystać.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Radny Piotr Kruszyna wycofał wniosek dotyczący odrzucenia projektu uchwały w całości. 

Radna Anna Migdalska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wnioskowała o wniesienie 

poprawki do załącznika planu kontroli.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Radna Anna  Migdalska przedstawiła plan kontroli z uwzględnieniem poprawek. 
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Wniosek został poddany głosowaniu Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, wniosek przyjęli. 

 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

XII Sesji).  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Stanisław Borkowski ponownie przedstawił projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu jawnym, głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Uchwała Nr XII/67/25 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Przedstawienie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – radna Anna Migdalska przedstawiła plan pracy. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – radny Marek Linert przedstawił plan 

pracy. 

Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, rozwoju gospodarczego, rolnictwa i ochrony środowiska 

– radna Anna Kołodziejczyk przedstawiła plan pracy.  

Przewodnicząca Komisji ds. oświaty, kultury, sportu, zdrowia, spraw socjalnych 

i bezpieczeństwa publicznego – radna Maria Gołębiewska przedstawiła plan pracy. 

Przewodnicząca Komisji ds. promocji gminy – radna Barbara Zielińska przedstawiła plan 

pracy. 

 

Ad-6. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji. Na poprzedniej sesji 

wnioskowano o możliwość zrealizowania szkolenia dla rolników i takie szkolenie zostało 

zrealizowane. 

 

Ad-7. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-8. Wolne wnioski. 

Radny Roman Antczak zwrócił się z pytaniem odnośnie remontów cząstkowych. 

Wójt gminy wskazał, że został wyłoniony wykonawca remontów cząstkowych, termin 

wykonania to 31 lipca. 

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się z pytaniem dotyczącym wniosku złożonego przez 

mieszkankę gminy (wniosek dotyczący zwierząt). Kolejne pytanie dotyczyło wyłonienia 

wykonawcy, który będzie kosił pobocza.  

Wójt poinformował, że nie został wyłoniony taki wykonawca. 

Przewodniczący Rady wskazał, że w większej części zawarte we wniosku prośby zostały 

zrealizowane przez wójta. 
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Sołtys Krystyna Żernicka zgłosiła problem przeglądu hydrantów oraz zasów w wodociągu. 

Wójt wskazał, że problem niedziałających zasów w większej części przypadków dochodzi do 

uszkodzenia przez mieszkańców. W odniesieniu do hydrantów wójt zadeklarował ich przegląd. 

Wójt podziękował za podjęcie uchwał i pracę między sesjami. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

XII Sesji).  

 

Ad-9. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam XII 

Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1215. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


